

Title (en)

COMPOSITION CONTAINING SILVER SULFADIAZINE AND BENZOCAINE FOR USE IN THE TREATMENT OF WOUNDS FOLLOWING LASER SURGERY.

Title (de)

ZUSAMMENSETZUNG MIT GEHALT AN SILBER-SULFADIAZIN UND BENZOCAIN ZUM GEBRAUCH IN DER BEHANDLUNG VON WUNDEN NACH LASER-THERAPIE.

Title (fr)

COMPOSITION CONTENANT DE LA SULFADIAZINE D'ARGENT ET DE LA BENZOCAINE UTILISEE DANS LE TRAITEMENT DE PLAIES APRES UNE INTERVENTION CHIRURGICALE AU LASER.

Publication

EP 0549606 A1 19930707 (EN)

Application

EP 91914895 A 19910828

Priority

CA 2024220 A 19900829

Abstract (en)

[origin: WO9204029A1] Topical compositions containing benzocaine and silver sulfadiazine have been found effective for use in the treatment of wounds and the relief of pain. Said wounds include burn wounds caused by, for example, the removal of skin lesions such as anogenital warts, carcinoma precursor lesions, and so on, by either laser surgery or electrosurgery.

Abstract (fr)

Des compositions à usage local contenant de la benzocaïne et de la sulfadiazine d'argent ont démontré leur efficacité dans le traitement de plaies et le soulagement de la douleur. Lesdites plaies comprennent les brûlures causées, notamment, par l'ablation de lésions cutanées telles que des verrues ano-génitales, des lésions précurseurs de carcinomes et ainsi de suite, soit au moyen de la chirurgie au laser soit par électrochirurgie.

IPC 1-7

A61K 31/635

IPC 8 full level

A61K 31/635 (2006.01)

CPC (source: EP)

A61K 31/635 (2013.01); Y02A 50/30 (2017.12)

Citation (search report)

See references of WO 9204029A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 9204029 A1 19920319; AU 8411391 A 19920330; CA 2024220 A1 19920301; EP 0549606 A1 19930707

DOCDB simple family (application)

CA 9100307 W 19910828; AU 8411391 A 19910828; CA 2024220 A 19900829; EP 91914895 A 19910828